
Bjuv 2021-04-15 

 
Reservation  
 
Ärende – ”Omställning Korttids- och Särskilda boendeplatser” 
 
Reservation till förmån för eget yrkande: 
 

 Att genomföra en Risk- och Konsekvensanalys som omfattar följande och redovisas för 
nämnden innan halvårsskiftet 2021; 
- avtal och samarbete med Region Skåne 
- Personal 
- Behovet av platser på 3 års sikt 
- Behov av platser till hösten 2021 och eventuella kostnader kopplat till att återskapa platser 
- Lokalförsörjningsprogrammet 
 

 Att en sammanhållen flytt av Korttidens och Växelvårdens samtliga 16 platser, utan att ta 
bort 8 SäBo-platser, kan genomföras om kommunens totala hyreskostnad minskar i större 
omfattning än renoveringskostnaden för brandskydd.” 

 
 
Majoriteten (SD & M) avslog våra yrkanden och beslutar nu om att sammantaget ta bort 16 
omsorgsplaster i Bjuvs kommun. 
 
Vår tolkning av avslaget är att majoriteten i nämnden varken vill, kan eller har förmågan till en 
politisk diskussion i denna fråga som behöver belysas mer, då de senaste årets siffror/statisktik inte 
är jämförbara med tidigare år. Detta med anledning av pandemin. 
Majoriteten (SD & M) avslog våra yrkanden och tog beslut på underlag som hade behövts 
kompletteras med innehållet i våra yrkanden. 
 
 
Antalet hemtjänsttimmar ökade i Bjuv 2020 jämfört med tidigare år! 
Antalet ansökningar till Särskilt Boende minskade i Bjuv 2020 jämfört med tidigare år! 
Dessa fakta styrker vår uppfattning i att man väntar in i det längsta med att ansöka om SäBo-plats nu 
i pandemin! Man kämpar på så länge man bara kan i sitt eget hem!  
 
Vi (S) vill behålla antalet platser, då vi bedömer att behovet av platserna kommer att finnas inom en 
snar framtid, när pandemin börjar avta!  
 
Att återskapa något som tagits bort kan ibland bli både svårare och dyrare. 
 
 
 
För oppositionen 
 

 
 

Ulrika Thulin (s) 
2:e vice ordförande i Vård- och Omsorgsnämnden 


